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Abstract (en)
[origin: US4576613A] The present invention relates to a process for confining the pollution in an area with the aid of a gaseous jet. The gaseous
jet is formed by a transition zone and a full jet development zone, the transition zone having a dart. The latter is given a length equal to the range of
the jet and the first gaseous jet is controlled by a second gaseous jet on the opposite side of the area compared with the first jet. Application to the
confinement of areas containing toxic or radioactive products.

Abstract (fr)
La présente invention a pour objet un procédé de confinement de la pollution d'un local (4) à l'aide d'une veine gazeuse (12). Ladite veine gazeuse
(12) se composant d'une zone de transition et d'une zone de plein développement du jet, la zone de transition comportant un dard (13), on donne
à ce dernier une longueur égale à la portée du jet et on pilote la première veine gazeuse (12) par une deuxième veine gazeuse (24) située du côté
opposé au local (4) par rapport à la première veine (12). Application au confinement de locaux contenant des produits toxiques ou radioactifs.
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